



**INVITATION FROM FOREST VILLAGE POOL
TO THE 22nd ANNUAL
12 YEARS OLD & UNDER WATER POLO TOURNAMENT
SATURDAY & SUNDAY, JULY 18th & 19th, 2015**

TO: All the Water Polo Coaches of the N.A.A. Swimming Pools

DATE: July 9, 2015

You are invited to participate to the 22st Annual 12 years old & Under Water Polo Tournament at the Forest Village Condominium Swimming Pool located at 457 Spring Garden in Dollard-des-Ormeaux H9B 1T2.

This year the tournament will be held on Saturday, July 18th and Sunday, July 19th.

If you are interested in participating please register your pool, please complete the form below:

Pool Name _____

Pool Coaches _____ Phone # _____

_____ Phone # _____

Pool Phone Number _____

Number of Teams _____

Registration Fees **\$30.00 per team no later than Wednesday, July 15th, please.**

Please attach your cheque with the registration form.

If you have any questions, please do not hesitate to contact me at 514-683-3701. I look forward to see you and your team at the tournament.

Félix Robitaille
Coach for the Water Polo Team of Forest Village Condominium



**INVITATION DE LA PISCINE DE FOREST VILLAGE
22^{IÈME} TOURNOI ANNUEL
DE WATER POLO POUR LES 12 ANS & MOINS
SAMEDI ET DIMANCHE, 18 ET 19 JUILLET 2015**

A: Tous les entraîneurs de Water Polo des piscines de A.A.N.

DATE: Le 9 juillet 2015

Vous êtes invité à participer au 21^{ème} Tournoi Annuel de Water Polo pour les 12 ans et moins à la piscine de Forest Village Condominium situé au 457 Spring Garden à Dollard-des-Ormeaux, H9B 1T2.

Cette année le tournoi se tiendra samedi, 18 juillet et dimanche le 19 juillet.

Si vous êtes intéressé à participer au tournoi, veuillez inscrire votre équipe en complétant le formulaire ci-après:

Nom de la piscine _____

Noms des entraîneurs _____ # Téléphone _____

_____ # Téléphone _____

Téléphone de la piscine _____

Nombre d'équipes _____

Frais d'inscription **30\$ par équipe au plus tard mercredi le 15 juillet, s.v.p.**

S.V.P. veuillez attacher votre chèque avec le formulaire d'inscription

Si vous avez des questions, n'hésitez pas à me contacter au 514-802-7659. Au plaisir de vous recevoir au tournoi avec votre équipe.

Félix Robitaille
Entraîneur pour l'équipe de Forest Village Condominium